

「躍動校園 活力人生」計劃
「發展活躍及健康的中學校園」分享會(II) (修訂)

“Active Students, Active People” Campaign: Sharing Session on "Developing an Active and Healthy School Campus in Secondary Schools" (II) (Refreshed)

日期 Date : 2022 年 7 月 13 日 (星期三) 13 July 2022 (Wednesday)
 時間 Time : 15:00 – 17:00
 地點 Venue : 網上模式 (透過 Zoom 軟件進行)
 Online mode (To be conducted via Zoom)
 課程編號 Course Code : CDI020221535

課程內容 Programme

時間 Time	內容 Content	講者 Speaker
14:50 – 15:00	登記 Registration	
15:00 – 15:05	簡介 Introduction	課程發展主任 (體育) 吳俊輝先生 Mr NG Chun-fai, Daniel Curriculum Development Officer (Physical Education)
15:05 – 15:30	校本示例分享 (一) : 透過「體育月」模式提升全校體育文化 Sharing of School Practice (I): Enhancement of Whole School Sports Culture through the "Sports Month" Model	靈糧堂怡文中學 蔡煥杰先生及林希珈女士 Mr TSOI Wun-kit and Ms LAM Hei-ka Ling Liang Church E Wun Secondary School
15:30 – 15:55	校本示例分享 (二) : 透過推廣單車運動推動學生積極參與體能活動 Sharing of School Practice (II): Promoting Students' Active Participation in Physical Activities through Cycling	粉嶺禮賢會中學 黃祖基先生、歐穎兒女士 及王子千先生 Mr WONG Cho-kee, Ms AU Wing-yee and Mr WONG Tsz-chin Fanling Rhenish Church Secondary School
15:55 – 16:05	小休 Break	
16:05 – 16:35	校本示例分享 (三) : 用跑步畫圖案－透過跑步應用程式提升學生參與 體能活動的動機 Sharing of School Practice (III): Drawing Patterns with Running - Promoting Students' Motivation to Participate in Physical Activities through Running Apps	借調教師 (體育) 鄭裕衡先生 Mr CHENG Yue-hang Seconded Teacher (Physical Education)
16:35 – 16:50	活躍及健康的生活方式：新常態下的新走向 Active and Healthy Lifestyle: A New Way Forward in a New Normal	課程發展主任 (體育) 及借調教師 (體育) Curriculum Development Officer (Physical Education) and Seconded Teacher (Physical Education)
16:50 – 17:00	問與答 Q&A Session	所有講者 All Speakers

Remarks 備註

- 主辦單位將於 2022 年 7 月 11 日或之前透過電子化服務入門網站發送申請結果。主辦單位建議參

加者在培訓行事曆提供**最新的電郵地址**，以便聯絡。如參加者沒有收到電郵，請致電 2760 7794 與教育局體育組吳俊輝先生聯絡。

The application result will be sent to applicants via the e-Service Portal Account on or before 11 July 2022. Participants are recommended to provide an up-to-date email address on TCS to facilitate communication. If no email is received, please contact Mr Daniel NG of the PE Section, EDB on 2760 7794.

2. 有關研討會將透過 Zoom 以網上實時形式舉行。參加者出席此網上研討會前，請預先下載 Zoom 軟件。獲取錄的參加者在當天登入 Zoom 時須輸入英文全名（大寫），以便確認參加者的出席紀錄。

This online real-time sharing session will be conducted through Zoom. Please download the Zoom software before attending this online sharing session. Successful applicants MUST login the Zoom with FULL NAME in English (capital letter) for confirmation of attendance on that day.

3. 參加者若**遲到超過 30 分鐘**或**早退**，而事前未獲主辦單位同意，其出席紀錄將不獲計算。
Attendance will NOT be recorded if participants arrive **late for more than 30 minutes** or **leave early** without seeking prior consent of the organiser.